
Reservation mot kommunstyrelsens beslut 

om tomtförsäljningar inom Rinkebyvägens 

arbetsområde. 

Danderydscentem anser att kommunens mark skall försäljas genom 

anbudsförfarande. Vi yrkade därför bifall till den första besluts- 

satsen, som innebär att en tomt skall bjudas ut på marknaden för 

försäljning i konkurrens. 

I detta fall finns det emellertid inom kommunen företag som vi anser 

det angeläget att behålla. Ett exempel är Djursjukhuset. Vi anser 

även att andra företag som redan är etablerade inom kommunen och 

behöver utvidga skall kunna få företräde att köpa mark på 

marknadsmässiga villkor. 

Vad vi vänder oss mot är att man parallellt med en försäljning i 

konkurrens skall föra förhandlingar om tomter som inte skall 

försäljas i konkurrens. Vi anser att man först skall klara av 

anbudsförsäljningen och därefter förhandla med ovan nämnda 

företag. När kommunen påbörjar en förhandling skall man kunna 

redovisa för företagen vilka villkor som gäller. Det kan även 

påverka anbudsförfarandet om dessa processer pågår samtidigt. 
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